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Na twee coronajaren was dit jaar weer min of normaal. We konden weer bij elkaar komen! 

Er waren dit jaar vijf bijeenkomsten 

In maart spraken we met de nieuwe CDA-voorzitter Hans Huibers. Hij stelde dat de basisgroep nog 

steeds belangrijk is voor de partij en daagde ons uit constructief input te leveren en onze ervaringen 

in te brengen. We zijn ingegaan zijn aanbod om met het bestuur mee te denken over de  

mogelijkheden van de basisgroep in het CDA. 

In mei spraken we met Tweede Kamerlid Hilde Palland over de sterk gestegen kosten van energie, of 

de tegemoetkoming voor de energiekosten geen problemen opleverde voor kwijtschelding, 

huurtoeslag en mensen in schuldsanering. En of mensen  bereikt worden met hoger dan 

minimuminkomen maar wel met zware lasten.  

In juni moest helaas René Peters op het laatste moment afzeggen  

Henri Bontenbal sprak met ons in oktober. Vooraf hadden we samen een conceptresolutie gemaakt 

over de energiekosten voor mensen die om gezondheidsredenen een  hoge rekening hebben.  Deze 

concept resolutie stond centraal in ons gesprek met Henri Bontenbal  

 

We hebben net op tijd de benodigde 25 handtekeningen weten te verzamelen om de resolutie in te 

kunnen dienen. Na een kleine aanpassing kreeg deze een positief advies van het partijbestuur. Op 

het congres zelf is ze toegelicht door ons lid Dits Ernsten en aangenomen. 

 

In december stond volkshuisvesting centraal. We hadden een uitgebreid gesprek met Kamerlid Jaco 

Geurts. We konden hem onze vragen en zorgen voorgelegd over kunnen er voldoende  woningen 

gebouwd worden, waar zijn mogelijkheden ze te bouwen (in de stad of buiten de stad) en hoe komen 

we aan woningen voor ouderen om zo de  doorstroom te bevorderen. Jaco Geurts bleek onze zorgen 

te herkennen en te delen, maar wees ook op de beperkte macht van het CDA als qua grootte de 3e 

partij in de coalitie 

 

Sinds mei zijn we bij de voorbereiding van gesprekken met bijv. Kamerleden een nieuwe werkwijze 

aan het uitproberen die recht doet aan de  grote betrokkenheid van de leden, maar ook recht aan de 

inbreng van mensen die minder op de voorgrond treden en dat toch leidt tot gezamenlijk gedragen 

inbreng. Ria Smeijers levert hieraan een belangrijke bijdrage. 

 

Op dit moment bestaat de  basisgroep uit 16 leden plus 2 aspirant-leden, daarnaast zijn er enkele 

“agendaleden” die het wegens gezondheid niet meer lukt om fysiek aanwezig te zijn.  

 

Het bestuur bestaat uit Madeline Andringa en Louis Flapper, met Arend Jansen als adviseur.   Er  

wordt gewerkt aan uitbreiding van het bestuur, hopelijk kan dat op de jaarvergadering zijn beslag 

vinden.  

 

Open Forum is dit jaar helaas niet verschenen.  We blijven het belangrijk vinden, maar het heeft te 

maken met beschikbare menskracht.  

 

De belangrijkste financiële bijdrage kwam ook dit jaar van de partij daarnaast mochten we enkele 

kleinere giften ontvangen. De gelden zijn voor meer dan 80% nodig voor de reiskosten omdat de 

meeste leden niet over een zodanig inkomen beschikken dat zij dit zelf kunnen betalen. Vanwege 

corona kon vorige jaren de kascommissie niet bijeenkomen, maar inmiddels is de kas over zowel 

2019, 2020 en 2021 gecontroleerd en goedgekeurd. 



 

De CDA Basisgroep Sociale Zekerheid is een landelijke werkgroep van het CDA. De leden van de 

basisgroep zijn uitkeringsgerechtigd of zijn dit geweest. De werkgroep die sinds 1986 bestaat heeft 

als doelstelling de stem van de uitkeringsgerechtigden met een minimumuitkering, maar ook van de 

werkende armen, zo goed mogelijk te laten doorklinken zodat er volwaardig rekening met hen wordt 

gehouden zowel binnen als buiten het CDA. Uitgangspunt is dat mensen, met en zonder een betaalde 

baan, samen verantwoordelijk zijn voor de samenleving van nu en de toekomst. 

De basisgroep geeft gevraagd en ongevraagd advies maar ook haar mening aan de partij en CDA-

politici op alle bestuurlijke niveaus. Zij spreekt daartoe regelmatig met Kamerleden en is actief op de 

CDA-congressen.  

Verder zijn leden actief op gemeentelijk niveau en in lokale afdelingen.  

 

Tot slot: Veel dank aan allen, binnen en buiten het CDA, die ons werk mogelijk maken. 

 


